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Vragen van het lid Cegerek (PvdA) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur 
en Milieu over het bericht «invallen en arrestaties in afvalfraude» (ingezonden 
30 juni 2014). 

Vraag 1
Kent u het bericht «invallen en arrestaties in afvalfraude»?1 

Vraag 2
Zo ja, waarom is er al sinds 2010 blijkbaar sprake van ernstige overtredingen 
en hoe kan het dat nu pas wordt ingegrepen? 

Vraag 3
Aan wie heeft het bedrijf allemaal illegaal afval doorverkocht? 

Vraag 4
Is er op enig moment sprake geweest van gevaar voor de volksgezondheid? 
Zo ja, op welke wijze? Zo nee, waarom niet?

1 http://www.omroepgelderland.nl/web/nieuws-1/2062384/invallen-en-arrestaties-in-
afvalfraudezaak.htm
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